
 

 
Jaarverslag bestuur over het jaar 2024 
 
In januari zijn we het jaar gestart met een nieuwjaarsreceptie op de vrijdagavond. 
Een kleine maar gezellige opkomst en weer iets meer dan het jaar ervoor. De 
keuring van de baan bleek tot problemen te leiden waardoor we in het voorjaar in 
korte tijd in afstemming met de gemeente werkzaamheden en aanpassingen hebben 
moeten laten uitvoeren wat uiteindelijk tot een goedkeuring heeft geleid. Mede door 
de inzet van ons nieuwe bestuurslid Wouter is hier serieus werk van gemaakt. Dit 
was wel spannend voor de wedstrijden. Tevens is de baan gereinigd. Aangezien dit 
slechts 1x eerder was gedaan bleek de baan zo vuil dat deze nogmaals gereinigd 
zal moeten worden. Daarnaast werd ook de slechte staat van de rondbaan nog 
duidelijker en dit kan tot gevaarlijke situaties leiden voor atleten, met name bij 
wedstrijden. Dit baart ons als bestuur zorgen en dit is neergelegd bij de gemeente 
als eigenaar van de baan. Er is nog 1 jaar garantie van toepassing en de gemeente 
dient hierop dan ook actie te ondernemen en is zich bewust van het probleem na 
een bezoek van hun nieuwe aviesbureau voor sportaccommodaties.  
Vrijwilligers, trainers en commissieleden, het blijft een uitdaging. Dit geldt niet alleen 
voor SAV maar voor vele verenigingen. Het blijkt nog steeds het beste te werken om 
mensen persoonlijk te benaderen. Dit heeft inmiddels wel geleid tot nieuwe leden bij 
de WOC, wegcommissie en jeugdcommissie waardoor deze weer goed bezet zijn. 
Ook komend jaar zullen we de vraag naar vrijwilligers weer onder de aandacht 
moeten houden. In december bleken we nog ruim 400 leden te hebben en dat is een 
aardige daling. Echter als iedereen zich inzet met een taak komen we heel ver en 
kunnen we hopelijk ook weer wat extra taken oppakken. Vele handen maken licht 
werk.  
In 2024 zijn er wederom 2 commissievergaderingen gehouden waarbij bestuur en 
commissies lopende zaken en knelpunten met elkaar bespreken. Veel werd er 
besproken en er was een goede opkomst. De volgende staat alweer gepland voor 
april. 
De digitale nieuwsbrief naar het ledenbestand wordt goed gelezen en inmiddels 
vaker verstuurd bij gelegenheden.  
De Technische Commissie is in 2024 weer gestart. Dit lost nog niet direct de 
problemen op voor het werven van trainers, regelen zaken, bezetting, trainingstijden 
etc. We hopen dan ook op aanvulling vanuit de jeugdtrainers.  
Afgelopen zomer hebben we wederom het zomerabonnement ingezet en dit heeft tot 
een kleine groep jeugd geleid waarvan er enkele zijn gebleven als lid. 

 



 

In september hebben we de finale van de pupillencompetitie gehad met bijna 1000 
mensen op/rond de baan. Met prachtig weer is dit een succesvolle dag geweest 
waarin onze vaste vrijwilligers met de jeugd er een topdag van gemaakt hebben.  
Als kers op de taart hebben we in oktober een grootse huldiging gehad van onze 
Olympische toppers Nadine Visser en Lieke Klaver samen met onze jeugd en 
master atleten met bijzondere prestaties. Het heeft heel wat voeten in aarde gehad 
om dit voor elkaar te krijgen maar het resultaat was boven verwachting. En dat in 3 
weken georganiseerd door Wouter, Brenda en Addis. Daar hebben we samen laten 
zien waar SAV voor staat. En wat hebben Lieke, Nadine en de andere atleten dit 
gewaardeerd. Een gedenkwaardige avond waarin onze jeugd een bijzondere rol 
had. En dit alles in samenspraak met de SED gemeenten.  
Binnen het bestuur is verder gewerkt aan de digitalisering van eea door de overstap 
naar een Google Workspace omgeving zodat alles in de cloud staat. De commissies 
hebben ook een eigen omgeving zodat zij daarin alle stukken kunnen plaatsen. En 
ook zij zijn sinds november over doordat de mail is overgezet waardoor alles in 1 
omgeving staat. Daarnaast is ook het structureren en updaten van diverse zaken als 
sleutelbeheer, vrijwilligersovereenkomsten etc. onder de aandacht. Tevens wordt er 
een goede relatie onderhouden met SSV. Eind van het jaar hebben we alle vaste 
vrijwilligers een kerstlekkernij gegeven als dank voor hun inzet.  
We hebben afgelopen jaar ook weer enkele nieuwe (bord)sponsoren mogen 
verwelkomen door actieve werving. We hopen dat er nog vele volgen.  
Er is het hele jaar weer enthousiast getraind. En dat heeft geleid tot vele goede 
prestaties die geleverd zijn zelfs buiten Nederland. En deze worden door onze 
webmaster altijd met een mooi verslag en foto’s op de website gezet. En natuurlijk 
de glossy.  
 
Doelstelling: 
De Streker Atletiek Vereniging is opgericht op 25 oktober 1951 (Koninklijke 
goedkeuring op 17 december 1973) en beschikt sinds 1995 over een volwaardige 
kunststof atletiekbaan aan de Raadhuislaan te Grootebroek. Momenteel heeft SAV 
bijna 450 leden van jong tot oud en van recreant tot topsporter. 
De Streker Atletiek Vereniging wil de jeugd de mogelijkheid bieden om de eigen 
capaciteit in de atletieksport te ontwikkelen. Uitgangspunt is het sociaal, plezierig en 
verantwoord sporten. Jeugdatletiek binnen SAV is een groepsactiviteit met aandacht 
voor het individu. 
Voor de oudere jeugd en volwassenen bieden wij diverse trainingen aan zoals 
looptraining, mastertraining, krachttraining en wandeltraining.  

 



 

 
Bestuurssamenstelling tot 31 december 2024: 
Ruud Wierenga  - voorzitter 
Koen Selie   - penningmeester 
Brenda Roet   - secretaris 
Wouter Meijerink - algemeen bestuurslid 
 
Bestuursvergaderingen: 
Er zijn in 2024 9 bestuursvergaderingen gehouden en wel op: 

● 10 januari 
● 14 februari 
● 20 maart 
● 1 mei 
● 19 juni 
● 10 juli 
● 11 september 
● 9 oktober 
● 9 december 

 
Daarnaast heeft het bestuur de volgende vergaderingen gehouden: 
 
Commissieoverleg 

● 17 april 
● 30 oktober 

 
SSV 

● 18 november 
 
Ledenvergadering 

● 27 maart 2024 
 
Financieel jaarverslag: 
In de financiële structuur van SAV is tijdens het verslagjaar geen wijziging 
opgetreden. Penningmeester Koen Selie geeft een toelichting op het financieel 
jaaroverzicht.  


